
 

 
 
 

Z Á P I S 
 

o průběhu  sedmého  zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice  

konaného dne  14.  března 2012   

v zasedací místnosti Obecního úřadu Soběšovice 
 
 
 
Počet   přítomných   členů    Zastupitelstva   obce    Soběšovice:             13  členů, 2 omluveni 
(listiny přítomných členů ZO a hostů  - přílohy zápisu).    

 
1. Zahájení. 
Sedmé  veřejné   zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice   zahájil   starosta  obce  Ing. Karel 
Obluk v  17:05   hodin.    Přivítal  přítomné,   z  celkového počtu  15  členů  zastupitelstva   obce   bylo   
přítomno 13  (2 členové omluveni – pan Roman Guziur, Ing. Ladislav Zahradníček).  
Zastupitelstvo obce je usnášeníschopné, konání zasedání bylo v souladu se zákonem zveřejněno 
(zápis z minulého zasedání  členové  zastupitelstva   obce  obdrželi),  z  průběhu  zasedání  je  
pořizován  videozáznam. 
 

2. Schválení programu zasedání ZO. 
Starosta obce:  předložil  členům zastupitelstva  obce  celkový  návrh  programu 7. zasedání  ZO. 
 
Program: 

1. Zahájení. 
2. Návrh programu jednání. 
3. Návrh zapisovatele. 
4. Návrh složení návrhové komise pro p řípravu usnesení ZO. 
5. Návrh ov ěřovatel ů zápisu o pr ůběhu zasedání ZO. 
6. Zpráva o pln ění úkol ů  z minulého zasedání ZO. 
7. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO . 
8. Projednání zápis ů výbor ů kontrolního a finan čního. 
9. Rozpo čtové opat ření č. 1/2012. 
10. Nakládání s odpady v roce 2011. 
11. Provoz kabelové televize. 
12. Investi ční akce v roce 2012. 
13. Zrušení OZV č. 4/2010, o místním poplatku za výherní hrací p řístroj. 
14. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 
15. Závěr. 

Po skon čení VZ ZO  diskuse s ob čany. 
 

Starosta obce: požádal o připomínky k návrhu programu.  
Ing. Ivo  Papala: podal  návrh na  projednání  dalšího bodu programu:  zachování 3 ks památných lip 
ve středu obce, písemný návrh rozdělil členům ZO, na výzvu starosty obce přednesl důvodovou 
zprávu, podle  navrhovaných studií  úprav centra obce se nepočítá se zachováním  3 památných lip 
na křižovatce před Novou Husarůvkou,  zahrádkáři obce Soběšovice na výroční schůzi dne 11. 3. 
2012 odsouhlasili 38 hlasy předkládaný návrh usnesení:  a) zachování těchto stromů, b) požadavek 
pro OÚ  na účast zástupce zahrádkářů na jednání komise stavební a ŽP při posouzení kácení stromů.  
Starosta obce:  dal  hlasovat  o doplnění  tohoto bodu  do programu 7. zasedání ZO. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu zařadit  bod k zachování 3 ks lip do programu ZO: 
pro: 5,   proti: 2,  zdržel se: 5,  nehlasoval: 1,     návrh neschválen. 
Starosta obce: dal hlasovat o návrhu  programu 7. zasedání ZO. 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu programu 7. zasedání ZO: 
pro:  9,  proti: 1,  zdržel se: 3.   
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Program  7. zasedání  Zastupitelstva obce Soběšovice.  
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3. Volba zapisovatele zasedání ZO. 
Starosta obce: navrhl zapisovatele zasedání ZO paní Miladu Guziurovou, požádal o připomínky.  
Připomínky nepodány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu zapisovatele 7. zasedání ZO paní Milady Guziurové: 
pro:  13, proti: 0,  zdržel se: 0.  
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Zapisovatele 7. zasedání ZO paní Miladu Guziurovou. 
 

4. Volba návrhové komise pro přípravu usnesení ZO. 
Starosta obce: navrhl složení návrhové komise:  pan Karel Mintěl, paní Izabela Pavloková, pan 
Jaromír Pašek, požádal o připomínky.  
Připomínky nepodány, hlasováno o návrhu složení návrhové komise. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu složení návrhové komise:  
pro:  10  proti: 0,  zdržel se: 3. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Návrhovou komisi 7. zasedání ZO ve složení:  pan Karel Mintěl,  paní Izabela Pavloková, pan Jaromír 
Pašek. 
 
5. Určení ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO. 
Starosta obce: předložil  návrh  ověřovatelů  zápisu: Ing. Tomáš Wunsch, Ing. Jana Liczmanová  
členům  ZO  k  připomínkám  a hlasování. 
Připomínky  nebyly  podány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu ověřovatelů zápisu: 
pro: 11,  proti: 0,  zdržel se: 2. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Ověřovatele zápisu 7. zasedání ZO: Ing. Tomáš Wunsch, Ing. Jana Liczmanová.                                                                                              
 
6. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání  ZO. 
Starosta obce:  předložil  zprávu o kontrole plnění usnesení:  
- úkol č. 1 z prvního zasedání ZO zůstává, 6. ZO – úkol č. 1 zůstává, ostatní úkoly byly splněny. 
 

7. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO. 
Místostarosta obce Ing. Josef Majer:  přednesl  podle zápisů a usnesení  jednotlivých zasedání  
zprávu  o činnosti  rady  obce,  která  se  za období od  minulého zasedání  sešla  7x,  kompletní 
znění všech  usnesení rady obce jsou na internetových stránkách obce a na sekretariátu. 
Připomínky:    
pan Petr Pavlok – dotázal se, o které stromy ke kácení se jedná. 
Starosta obce: jedná se o stromy podél okresní komunikace, zpracován znalecký posudek, zástupci 
zahrádkářů byli na jednání na OÚ. 
Ing. Ivo Papala:  dotaz k odbornému posouzení, požádal, aby jej starosta přinesl na ZO,  usnesení 
rady obce nicneříkající, posouzení nebylo  přiloženo, starostu obce navštívili s Ing. M. Peřinou, aby jim 
to osvětlil, viděli pouze narychlo, v posouzení fotografie korun stromů, není z toho zřejmé, které 
stromy schválila  rada obce pokácet. 
Starosta obce:  není to pravda, jedná se o přenesenou působnost státní správy, nerozhoduje rada 
obce,  pouze dává své stanovisko, místní šetření teprve bude provedeno 26. března, rozhodnutí o 
kácení stromů vydává obecní úřad v přenesené působnosti ve správním řízení. 
Ing. Ivo Papala: rada obce něco schválila, v usnesení označení stromu S13 apod., každý občan má 
právo vědět a není zřejmé, o jaký strom se jedná. 
Starosta obce: sdělil, že každý občan se může přijít na OÚ zeptat, upozornil, že toto nemáme 
k projednávání na dnešním programu zasedání ZO. 
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Ing. Miroslav Peřina: nevhodné jednání, není-li na programu nelze se dozvědět, může potvrdit, že byli 
u starosty asi 5 minut, více času neměl, v posudku jsou vidět pouze koruny stromů, dělala jej stejná 
firma jako posudek na modříny, lidem se nechce ukázat, není to průhledné rozhodování, dnes je 
veřejné zasedání ZO. 
Starosta obce: je veřejné zasedání ZO, se schváleným programem jednání,  4 zástupci zahrádkářů 
byli na OÚ, viděli posouzení, viděli 24 stromů, z toho 9 je v usnesení  rady obce schváleno.   
Ing. Ivo Papala: je členem ZO, má právo se zeptat k bodu usnesení rady obce, chce vědět, který 
strom je pod označením S12 apod. 
Starosta obce: mohl se Ing. Ivo Papala přijít zeptat  spolu se zahrádkáři. 
Ing. Ivo Papala: dotázal se, zda ostatním členům ZO je to jedno? 
Starosta obce, požádal, aby byl dodržován program ZO, který byl schválen. 
Ing. Miroslav Peřina: 26. 3. je místní šetření, kácení pak proběhne kdy? 
Starosta obce: dotaz nelze nyní zodpovědět, podle rozhodnutí.  
Ing. Miroslav Peřina: budou se kácet stromy do konce března? 
Starosta obce: bude se postupovat podle rozhodnutí, které bude vydáno. 
Ing. Miroslav Peřina: fa Heczko má objednávku na kácení. 
Starosta obce: fa Heczko žádnou objednávku na kácení nemá, sdělil, že ukončuje diskusi, postupme 
k dalšímu bodu. 
Ing. Ivo Papala, Ing. Miroslav Peřina: sdělili, že mají další dotazy ke zprávě o činnosti rady obce. 
Ing. Ivo Papala: kolik stál odborný posudek? 
Starosta obce: fakturu jsme dosud neobdrželi. 
Ing. Ivo Papala: bude v rozhodnutí  náhradní  výsadba? 
Starosta obce: náhradní výsadba bude stanovena. 
Ing. Ivo Papala:  dotaz k 30. usnesení RO, proč byl schválen záměr prodeje pozemků v k.ú. Horní 
Soběšovice? 
Starosta obce: k zajištění financování akcí v roce 2012 bylo radou obce schváleno  zveřejnit  záměr  
prodeje pozemků. 
Ing. Ivo Papala: schvalujeme investiční akce, nemáme přitom finanční prostředky?  
Starosta obce: schválen byl jen záměr prodeje, zveřejnění je povinné, pak teprve se navrhuje a 
projednává prodej, musíme sladit investiční akce  s rozpočtem obce. 
Ing. Ivo Papala: dotaz na radní obce, zda vědí, že tyto pozemky jsou sousedící s kempem a jsou 
zahrnuty do projektu rekonstrukce Kempu pod Husarůvkou? 
Starosta obce: studie na internetových stránkách obce, ekonomický odhad činil 25 mil. Kč, pro naši 
obec nevýhodné, bude  potřeba  přehodnotit. 
Ing. Ivo Papala:  požádal  starostu, aby  dal  přehodnotit  projekt  „Sanace volnočasového areálu“, za 
18 mil. Kč též pro obec nevýhodné. 
Ing. Miroslav Peřina: pozemek dřevjanky, za 150 tis. Kč byl  zpracován projekt revitalizace kempu, pak 
oponentní posudek, dáno do šuplíku, jsme povinni udržovat podmínky k rekreaci v rekreačním území, 
byly investovány prostředky obce, počítalo se s tímto pozemkem. 
Starosta obce: studie byla zpracována z popudu  Ing. I. Papaly a Ing. M. Peřiny, jedna studie již byla 
vyhotovena, tuto další studii jste si dohodli a objednali, zaplaceno bylo 150 tis. Kč,  co se týče 
záležitosti úpravy areálu hřiště, nic se zatím nerozhoduje, vše zůstává záležitostí dalšího postupu, 
pouze je  studie připravena. 

 
 

8. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního ZO. 
a) Předseda výboru kontrolního pan Radek Uher: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání výboru 
kontrolního ze dne 6. 3. 2012;  zápisy  z kontrol  pokladních operací na OÚ a v ZŠ a MŠ Soběšovice 
ze dne  26. 1. 2012. 
b)  Předseda výboru finančního  pan Václav Zahraj: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání  výboru 
finančního  konaného  dne  27. 2. 2012. 
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9.  Rozpočtové opatření č. 1/2012. 
Předseda finančního výboru pan Václav Zahraj: přednesl materiál č. 1: Rozpočtové opatření č. 
1/2012. 
Starosta obce:  požádal členy ZO o připomínky, připomínky nebyly podány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o  Rozpočtovém opatření č. 1/2012: 
pro:  13,   proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Rozpočtové   opatření    č.  1/2012:   v  příjmech  zvýšení   o 835 000,00 Kč,   ve   výdajích     zvýšení  
o  835 000,00  Kč. 
 
10.  Nakládání  s odpady  v  roce 2011. 
Místostarosta obce  Ing. Josef Majer: přednesl materiál č. 2: Nakládání s odpady v roce 2011, 
s návrhem  usnesení:  zastupitelstvo obce bere na vědomí,  úkol stanovený  na 6. zasedání ZO dne 
14. 12. 2011, ve zprávě jsou vyčísleny příjmy a výdaje za pětileté období provozu systému 
shromažďování,  sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů, rozdíl – 
doplatek obce ve výši 164,- Kč/občan  za rok 2011 je o 31 Kč nižší než za rok 2010, svoz odpadů  
odpovídá  stávající  legislativě a podmínkám v obci,  stávající problémy spojené s nedodržováním 
pravidel k odkládání odpadu lze řešit  zřízením sběrného místa zejména k likvidaci velkoobjemového 
odpadu, částečně již řešeno oplocením prostor u hasičské zbrojnice.  
Dotazy a připomínky: 
Ing. M. Papalová: vznesla dotaz, jak  můžeme mít stále více trávy, biologických odpadů a na občana 
doplácet méně. 
Místostarosta obce: za svoz biologicky rozložitelných komunálních odpadů jsme platili více, obdrželi 
jsme ovšem vyšší příspěvek za třídění odpadů a vybrali více na poplatcích, konstatoval, že svoz 
BRKO si občané chválí, je tu služba občanům. 
Ing. M. Papalová: na vesnici lze řešit likvidaci jinak, např. nákupem kompostérů, 109 tis. Kč/rok je 
značná částka. 
Místostarosta obce: měl zdůraznit, že v závěru své zprávy konstatuje, že každý lepší návrh likvidace 
bude orgány obce projednán. 
Pan I. Dominík: diskuse ke svozu BRKO probíhá každoročně, nyní návrh kompostérů, nikdo dříve 
nepodal jiný návrh, 90% lidí spokojeno, některým se nechce kompostovat a jiní nemají kde, pořád 
lépe než když byla tráva, ovoce v kontejnerech na KO a kolem vosy a zápach. 
Místostarosta obce: upozornil, že kompostárny mají na provoz velmi náročné parametry, normy, které 
jsou při provozu povinny dodržovat, asi bychom je obtížně naplnili. 
Starosta obce: pochopil návrh tak, že bychom přispěli na kompostéry občanům, tato problematika byla 
předmětem jednání i v mikroregionu, starostové okolních obcí řeší týž problém, Domaslavice zřejmě 
začnou také svážet, pravděpodobně nastane i legislativní povinnost obcím BIO odpad zajistit. 
Ing. M. Papalová: nyní doplácí ten, kdo kompostuje, na toho, kdo to nedělá. 
Pan I. Dominík: je to stejné, jako  když  do  kontejneru  na KO  vyhazuje 1 pytlík odpadu,  jeho soused 
3 a platíme stejně. 
Starosta obce: v systému nelze úplnou spravedlnost zcela zajistit. 
 
11.  Provoz kabelové televize. 
Starosta obce přednesl materiál č. 3: Provoz kabelové televize, v listopadu 2011 byl na základě 
usnesení rady obce rozeslán všem uživatelům kabelové televize dopis s variantním řešením 
modernizace přijímací stanice, úpravy rozvodů, návrh programové nabídky a anketní lístek, přednesl 
včetně vyhodnocení ankety, na základě výše uvedeného je radou obce navrženo schválit zachování 
kabelové televize s běžnou technickou údržbou pro zachování kvalitního televizního signálu.  
Starosta obce: požádal členy ZO o připomínky: 
Ing. Miroslav Peřina: sdělil, že byl jedním z prvních uživatelů, kabelová televize jej maximálně 
zklamala, máme obecní kanál, nejsou na něm dostatečné informace, byl v jiné obci, tam skupina, 
která řeší, obecní akce vítání občánků vysílána v přímém přenosu, opakují záznamy akcí i v týdnu. 
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Starosta obce: připomněl, že Ing. I. Papala byl na  úřadě uvolněný místostarosta a měl k těmto věcem 
vztah, na rozdíl od něj, který řešil jiné věci. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že tehdy každý návrh k rozhodnutí vždycky skončil u starosty, s výsledkem 
nejsou peníze, starosta potřeboval peníze na své akce. 
Starosta obce:  nesouhlasí,  že  starosta  potřeboval peníze  na své akce,  vždy byly prováděny akce 
ke zlepšení života občanů kanalizace, plynofikace, škola, DPS, rekonstrukce Husarůvky, občané 
nepotřebují takové  zajištění?, zase jen napadání jako vždy, práce se sami nechytnete, s žádným 
návrhem nepřijdete, nejedná se opozici, ale jednostranné napadání, vidí to i občané, vysílání 
záznamu na internetu. 
Ing. Miroslav Peřina: dotázal se, proč to u nás 22 let nefunguje, předseda kulturní komise podal 
rezignaci, jaký měl důvod?, někteří lidé  se  nezdraví. 
Starosta obce:  upozornil, že televize běží 15 let,  vytváříte  v obci napětí  a pak se lidé ani nezdraví. 
Ing. Tomáš Wunsch: sdělil, že pracoval  v podobném vysílání, i na mnohem vyšším rozsahu vysílání  
se vždycky jedná o ztrátovou záležitost, při 100 uživatelích 50 – 100 tis. Kč, na to by obec prostředky 
neměla, za platbu 50 Kč/měsíc se nedá hradit žádný rozvoj, stěží dostačuje na běžnou údržbu. 
Výsledek hlasování členů ZO o  provozu kabelové televize: 
pro: 8,   proti: 1,  zdržel se: 2,  nehlasoval: 2. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Zachování  kabelové  televize  s  běžnou  technickou  údržbou   pro  zachování  kvalitního  televizního   
signálu. 
 
12.  Investiční akce v roce 2012. 
Starosta obce přednesl materiál č. 4: Investiční akce v roce 2012, s návrhem usnesení: zastupitelstvo 
obce bere na vědomí,  na základě Strategického plánu MŽaTp  na základě programu Obnovy venkova 
jsou  pro  rok  2012  v obci  připravovány  k realizaci  akce:  
1. Přístavba tělocvičny v Soběšovicích, hala o rozměrech  18 x 36m,  nejen  k výuce tělesné výchovy, 
s dalším využitím pro florbal, odbíjená, basketbal, tenis a jiné, spojení se stávající budovou ZŠ  
dvoupodlažní zděnou přístavbou, s šatnami, sociálním zázemím, skladem, galerií pro diváky a dalšími 
místnostmi k využití pro tělovýchovný a sportovní provoz, termín výstavby 05 – 12/2012, cena díla 
18 713 tis. Kč, dotace Regionální rady  regionu soudržnosti Moravskoslezsko 15 670 tis. Kč, vlastní 
prostředky  3 043 tis. Kč. 
2. Rekultivace nezpevněných ploch – záchytné parkoviště a chodník, v lokalitě podél místní 
komunikace k RS Juhász,  kapacita 120 stání pro osobní vozidla, z toho 6 pro ZTP, komunikace pro 
pěší, kanalizace a veřejné osvětlení,  termín výstavby 05 – 10/2012,  cena díla 7 492 tis. Kč, dotace 
Ministerstva financí ČR  6 947 tis. Kč, vlastní prostředky 545 tis. Kč. 
3. Oprava komunikací vybudovaných v rámci realizace vodního díla Žermanice – Soběšovice, 
v blízkosti vodního díla, MK7 – Rekreační, MK6.1 – Červená, MK6 – K hrázi, ke zlepšení  situace 
v bezpečnosti provozu a zajištění dopravy, nejen pro občany, ale i návštěvníky v obci při rekreačním 
pobytu, termín výstavby 09 – 10/2012, cena díla  2 780 tis. Kč, dotace  Ministerstva financí ČR  2 703 
tis. Kč, vlastní prostředky 77 tis. Kč.  
4. Rekonstrukce místních, účelových komunikací,  úprava místní komunikace od centra obce na obec 
Těrlicko, MK2 – Selská, touto úpravou povrchu dojde zlepšení životního prostředí odstraněním 
nerovného, částečně prašného povrchu a částečné regulaci odtoku dešťových vod, termín výstavby  
05  - 09/2012, cena díla 835 tis. Kč, dotace Moravskoslezského kraje 500 tis. Kč, vlastní prostředky 
335 tis. Kč. 
  
13. Obecně závazná vyhláška č. 1/2012, kterou se zrušuje OZV č. 4/2010, o 

místním poplatku za provozovaný výherní přístroj nebo jiné technické zařízení 

povolené MF podle jiného právního předpisu. 
Starosta obce přednesl  materiál č. 5:  Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2012,  kterou se zrušuje OZV 
č. 4/2010,  vzhledem k legislativním změnám pozbyly obce s účinností od 1. ledna 2012 oprávnění 
stanovit povinnost a vybírat poplatek za provozovaný výherní hrací přístroj či jiné technické hrací 
zařízení v obci. 
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Starosta obce:  požádal  o připomínky,  nebyly  vzneseny, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o OZV č. 1/2012, kterou se zrušuje OZV č. 4/2010, o místním poplatku 
za VHP nebo jiné herní zařízení: 
pro:  13,   proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Obecně   závaznou  vyhlášku  č. 1/2012,  kterou  se  zrušuje  OZV  č. 4/2010,   o  místním   poplatku 
za provozovaný výherní přístroj nebo jiné technické herní zařízení povolené Ministerstvem financí 
podle jiného právního předpisu. 
 
 
14. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 
Starosta obce: požádal předsedu návrhové komise pana Karla Mintěla o přednesení návrhu usnesení 
zastupitelstva obce. 
Pan Karel Mintěl: přednesl návrh  na usnesení zastupitelstva obce.  
Ing. Miroslav Peřina: sdělil technickou připomínku,  končí svou účast v zastupitelstvu obce, vydržel 
mnoho, viz dnešní  jednání o stromech,  žádný zájem ZO o stanovisko občanů, omlouvá se svým 
voličům, rezignaci  člena zastupitelstva  podá  starostovi písemně. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že chce poděkovat Ing. M. Peřinovi za dlouholetou vykonanou práci člena ZO, 
doufá, že z veřejného života jinak neodchází a bude přítomen i na ZO, zapojování co nejširšího kruhu 
občanů do účasti na rozhodování orgánů obce je jediná cesta ke kvalitní správě veřejných záležitostí. 
Paní L. Peřinová: sdělila, že chodívá na jednání zastupitelstva dlouho, stromy v obci jí nejsou 
lhostejné, postupuje se tak, že aby občané neprotestovali, udělá se tajně, lípy ji zajímají, zahrádkáři 
podali své stanovisko a návrh, nezájem ZO, shodili jste pod stůl,  je šťastná, že manžel v ZO už končí,  
starostova manželka určitě ví, kolik času ta práce v ZO stála, už padly modříny před Novou 
Husarůvkou, nic se nedalo dělat, teď padnou i lípy, zase se nic nedá dělat?, občané se nemohou 
vyjádřit,  nehodlá čekat na diskusi po  zasedání. 
Starosta obce: upozornil, že zastupitelstvo obce má schválen stanovený program jednání a podle něj 
postupuje, není to  veřejná schůze, která pokračuje po zasedání. 
 

15.  Závěr.   
Starosta obce v 18:20 hodin  7. veřejné zasedání  Zastupitelstva obce Soběšovice  ukončil. 
 
 
Předseda návrhové komise:  pan Karel Mintěl 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Tomáš Wunsch 

 
Ing. Jana Liczmanová 
 

 
 
 
 
Ing. Karel Obluk               Ing. Josef Majer   
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 
 
Přílohy  
Listina přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice 
Listina přítomných hostů  
Rozpočtové opatření č. 1/2012 
Usnesení Zastupitelstva obce Soběšovice 
 
 
Zapisovatel: Milada Guziurová 
  zaměstnanec obce 

 



 

 

 

USNESENÍ 

 sedmého  veřejného  zasedání   Zastupitelstva  obce  Soběšovice 

konaného  dne  2012-03-14 

 

I. Zastupitelstvo obce Soběšovice projednalo a bere na vědomí: 
 
1. Návrh programu jednání 7. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
2. Návrh zapisovatele: paní Milada Guziurová.                                                             .  
3. Návrh složení  návrhové  komise  7. zasedání ZO:   pan Karel Mintěl, paní Izabela Pavloková, pan 

Jaromír Pašek.          
4. Návrh ověřovatelů zápisu 7. zasedání ZO:  Ing. Tomáš Wunsch, Ing. Jana Liczmanová.                                                                              
5. Zprávu o plnění úkolů usnesení ZO:  1. ZO – úkol č. 1 zůstává (PF ČR), 6. ZO – úkol č. 1 zůstává.      
6. Zprávu o činnosti rady obce  za období od minulého zasedání ZO.  
7. Zápisy  výborů  zastupitelstva obce:  výboru  kontrolního ze dne 26. 1. a 6. 3. 2012                                 

a   výboru finančního  ze dne  27. 2. 2012.                                                  
8. Rozpočtové opatření č. 1/2012. 
9. Zprávu  o nakládání  s odpady v roce 2011. 
10. Provoz kabelové televize. 
11. Předložené investiční akce připravené k realizaci v roce 2012. 
12. Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2012, kterou se zrušuje OZV č. 4/2010. 
 
 
 
II. Zastupitelstvo obce Soběšovice ukládá: 

 
-    

 
III. Zastupitelstvo obce Soběšovice schvaluje: 
 
1.  Program  7. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
2.  Zapisovatele 7. zasedání ZO: paní Milada  Guziurová.                                                                    . 
3.  Návrhovou  komisi   7.  zasedání  ZO   ve  složení:  pan Karel Mintěl,  paní Izabela Pavloková,   
     pan  Jaromír Pašek. 
4.  Ověřovatele zápisu 7. zasedání ZO: Ing. Tomáš Wunsch, Ing. Jana Liczmanová.                                                                                  
5.  Rozpočtové  opatření   č. 1/2012:   v příjmech  zvýšení  o  835 000,00 Kč,   ve  výdajích  zvýšení 
     o  835 000,00  Kč. 
6.  Zachování kabelové televize  s běžnou technickou údržbou  pro zachování  kvalitního televizního   
     signálu. 
7.  Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2012, kterou se zrušuje OZV č. 4/2010, o místním poplatku za  
     provozovaný výherní přístroj nebo jiné technické herní zařízení povolené Ministerstvem financí  
     podle jiného právního předpisu. 
 
 
Předseda návrhové komise:  pan Karel Mintěl 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Tomáš Wunsch    
    
   Ing. Jana Liczmanová            
 
 
 
 
 
 
Ing. Karel Obluk                Ing. Josef  Majer 
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 

 

 



 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


